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OBEC SLOVĚNICE 

Slověnice 29, 257 26 Divišov 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

ZE DNE 14.3.2025 (č.1) 

 
Přítomní zastupitelé: Lukáš Jedlička, Bc. Josef Ehrenberger, Bronislava 

Sigmundová, Ota Varvarovský, Anežka Kronusová 

 

Hosté:  Měchurová, Mocová, Gregor, Paszyc, Paszycová, Paleček, Regnerová 

Předpokládaný program: 

1. Prohlášení o usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání  

2. Schválení nové vyhlášky o odpadech č.1/2025 

3. Schválení prodeje části pozemku č. 27 a 558/1 dle geodetického nákresu 

4. Schválení prodeje části pozemku č. 57/1 

5. Schválení úpravy pozemku č. 189/1 dle geodetického nákresu  

6. Projednání nákupu a umístění radarů na silnici č. 113 

7. Rozpočtové opatření č.1 

8. Rozpočtové opatření č.2 

9. Oprava písařské chyby v zápise OZ č. 6 ze dne 18.12.2024 

10. Projednání nákupu zvonění do kapličky 

11. Informace o dění v obci 

12. Diskuze 

 

Ad 1. 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva a konstatoval, že přítomní zastupitelé jsou 

usnášeníschopný. Starosta určil jako zapisovatele Lukáše Jedličku a jako ověřovatele 

Otu Varvarovského a Anežku Kronusovou.  

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 
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Ad 2. 

Starosta navrhl ke schválení novou obecní vyhlášku o odpadech č.1/2025 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 3. 

Starosta navrhl ke chválení prodej části pozemků č.27 a č.558/1 dle geodetického 

nákresu.  

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 4. 

Starosta navrhl ke schválení prodej části pozemku č. 57/1 dle geodetického nákresu. 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 5. 

Starosta navrhl ke schválení změnu hranic pozemků č. 557 a č.189/1 dle 

geodetického nákresu. 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 6. 

Starosta navrhl ke schválení nákup radarů zobrazující rychlost jedoucích aut po 

silnici č. 113, která probíhá obcí z důvodu zvýšení bezpečnosti na této vozovce. 

Umístění radarů navrhl dle nákresu a nabídky od firmy VšeproObce. 
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PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Ad 7. 

Starosta seznámil přítomné zastupitele s rozpočtovým opatřením č.1, ze dne 

21.2.2025 schválené starostou obce.  

Ad 8. 

Starosta navrhl ke schválení rozpočtové opatření č.2, které se  týká převážně nových 

radarů a automatického zvonění kapličky. 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Ad 9.  

Starosta navrhl ke schválení opravu chyby v zápise OZ č.6 ze dne 18.12.2024 v bodě 

10, kde chybí datum od kdy se mění odměny pro starostu, místostarostu a účetní. 

Navrhovaná oprava je, že ke změně v daném bodě mělo dojít od 1.1.2025. 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Ad 10. 

Starosta navrhl ke schválení koupi automatického zvonění do obecní kapličky, 

součásti instalace zvonění je i oprava nosné konstrukce zvonu dle přiložené nabídky 

od firmy JITOM elektro - Jiří Hlávka. 

     PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 11. 

Starosta informoval o dění v obci od poslední schůze zastupitelstva. Geodet Mikšík 

dostal za úkol zaměřit potok probíhající obcí a dále také umístění nádrže a její hráze 

kvůli budoucí změně na katastru. Starosta jedná o zajištění vývozů nového kontejneru 

na textil. Dále probíhá zjišťování možností dotací na koupi malého komunitního 

traktoru, který by měl sloužit k sekání trávy, hrabání sněhu a svozu např. listí a dřeva. 

V tomto roce bude dále probíhat oprava cesty směrem k chatám. V tomto roce je 
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nadále možné zakoupit obecní dřevo z místních lesů, cena za 1m3 samosběru (dřevo 

není svezené na shromaždiště) je 400,-Kč, cena za 1m3 již svezeného a nakráceného 

na shromaždišti je 800,-Kč, v případě zájmu o toto dřevo je nejprve nutné 

kontaktovat starostu obce. V plánu na toto jaro jsou také drobné opravy vybavení 

dětského hřiště a demontáž starého “hradu” z důvodu jeho prohnilosti. Sekání trávy v 

obci bude nadále zajišťovat p. Paszyc. Starosta má v jednání s technickými službami 

Vlašim snížení počtu vývozů popelnic rekreantům, kteří nepobývají v obci přes zimu, 

jednalo by se o snížení cca o ½ vývozů a tím pádem nižší cenu pro vlastníky těchto 

nemovitostí. Starosta dále informoval o obdržení úroků ze spořicího účtu založeného 

loni u banky Moneta, které činí cca 25000,-Kč. Dále informoval o možnosti 

zapůjčení štípačky na dřevo pro občany Slověnic, je nutné pouze bezpečností 

proškolení a zprovoznění přímo starostou obce na místě, pro více informací je nutné 

se obrátit na starostu. V tomto roce je v plánu oprava střechy garáže přilehlé k 

budově úřadu, bohužel není možné čerpat dotace. Dále starosta informoval o nové 

vyhlášce ministerstva životního prostředí, která zakazuje pálení bio odpadů, převážně 

mokré nebo jinak kontaminované, pálit suché roští a větve za účelem opékání buřtů je 

ministerstvem nadále tolerováno. 

 

 

Ad 12. Diskuze 

V diskuzi dostal prostor p. Paleček, který je vlastníkem nemovitosti po pí. 

Velebilové, představil všem přítomným svoji vizi změny jeho přilehlých polí na 

pozemky stavební a následné výstavby několika rodinných domů. Celý plán se 

nesetkal s velkým pochopením, ba dokonce u několika přítomných vyvolal silný 

odpor. Dále bylo upozorněno na zvýšený výskyt bezohledných řidičů směřujících po 

obecní cestě k chatám a dále k brodu pod Lipinami.  
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Starosta ukončil zasedání v 18:45 

Ve Slověnicích dne 15.3. 2025 v 16:30 hod. 

Přílohy zápisu: 

1. prezenční listina 

2. vyhláška o odpadech č.1/2025 

3. záměr prodeje části pozemků č.27 a 558/1 

4. záměr prodeje části pozemku 57/1 

5. geodetický nákres na úpravu hranic pozemků č. 189/1 a 557 

6. Rozpočtové opatření č.1 

7. Rozpočtové opatření č.2 

8. umístění radarů v obci  

9. nabídka na automatické zvonění do kapličky 

 

Zapsal: Lukáš Jedlička 

 

Ověřil: Ota Varvarovský  ……………………………. 

 

  Anežka Kronusová  ……………………………. 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne: 15.3.2025 

 

Sejmuto z úřední desky dne: …………… 


